
Udv. for Forskning, Innovation og Videreg. Uddannelser

Til: Ministeren for forskning, innovation og videregående uddannelser

Dato: 27. marts 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIV alm. del

Spørgsmål 91
Vil ministeren kommentere på, at ministeren skriver på sin facebook-side, at
efterspørgslen på HF-Søfartsuddannelsen ikke er steget, mens det fra skolen
i Marstal oplyses, at antal ansøgere sidste år var 68 og i år er 105?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thule-
sen.Dahl@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Prehn
formand
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